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Z Posiedzenia Komisji
Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego

odbYtego w dniu 23 lutego 2004 roku

Posiedzenie komisji rozpoczplo siq o godz.l2.00.Na posiedzeniu obecni byli

wszyscy czlonkowie komisji (w skladzie wg listy stanowi4cei zalqcznlk do

niruejszego protokolu),2-ciBurmistrza Janusz Wozniak, Burmistrz Leszek Kapcia,

oru" pruównicy Urzgdu Miejskiego: Pani S. Leíniewska i Pan W. Abramowicz.

P . Przewodnicz4cy' zapropo¡or,val nastppujqcy porz4dek obrad:
- Informacja na temat gospodarowania mieszkaniowym

zasobem gminY
- Sprawozdanie z funkcjonowania ZBM
- Analizamaterialów na sesjE;
- Splawy ró2ne;

przewod.niczqcy Kazimierz Michalski rozpoczS obrady komisji od przywitania

wszystkich .
Komisj arozpoczela omawianie materialów na sesjE od uchwal nr 8- 9. l0

dotyczqcych reorganizaji sieci szkól '- 
yi zwiqzku z tymi uchwalami wywi4zala siE burzlirva dyskusja '

P. Baraírska stwierdzlla , 2e nie wie jakie roznowy prowadzone byty w Zagaju'
p. Przewodnicz4cy : Generalnie spoleczeústwo jest przeciwne. Na dzieír dzisieiszy

koncepcja lest nastppru4ca: nie tak jak proponowala to komisja przenieéó dzíect z

Lysakowa do Potoka tylko reaktywowaó szkolg w Wpgleicu . Koncepcja Komisji nie

przynosi 2adny'ch oszczgdnoéci .
ir. Ér".*odnicz4cy stwierdzil . 2e naleLaloby wspólnie zastanowió siQ jakie podjaó

dzíalania, aby przyniosty korzyéci .
p. Baraúska : Nie widzg mozliwoéci dogadama sip w tej sprawie, do koica kadenclr

bgdziemy doplacaó do szkóI.
p . Przewoc¡úcz4cy odczy,tal pisnto Zwi4z\uNauczycielstrva Polskiego skierorvane

do P.Przewodniczqcej . Dyskusjg nad jego treéciq Komisja odloiryla na póznie.¡ .

Nastgpnie glos zabrala P. Baraúska, która przedstawila pismo skierowane do
p. przewodniczqcéj Rady Gminy z proébq o utwardzenie l0O-metrowego odcinka

drogi, gdy2 obecnie jest to droga blotnista .
Konrisja przychylaj4c siq do proiby mieszkaírców
wvsunela wniosek :

przy ulicy Dygasiírskiego 132

- utwardzenie odcinka drogi prry ulicy Dygasiúskiego132 w ramach remontu .

Wniosek ten komisja przylgla jednogloénie .
Nastppnie P. Przewodniczqcy odczytal wniosek mieszkaúców Ksi4ze-Skroniów o

utwartlze¡ie200-rnetro\\ego odcintria clrogi. Po kr"ótkiej dyskusji Kornisja przychy'lila

sig do pisma mieszkaúców i wystppuje :
- O uwzglpdnienie wniosku mieszkaúców wsi Ksi42e-skroniów (Dolny) dotyczQcy

remontu drogi na odcinku 200m, polegaj4cy na jej utwardzeniu .

Glosowanie przedstawia sig nastppuj4co :
Za przyjpcieru wttiosku - 5
Przeciw - 0



Wstrzymalo sig - 0

P.Przewodnióz4cy odczytalpismo Dyrekcii Gimnazjum nr1 skierowane do

P.Przewodniczqcej o przy^Ianie 60 tys. na remont dachu i 4 lazienek'

Komisja * c"gsti prrychyllla sip do proéby Pani Dyrektor i wnioskuje:
-, *ygotpodarowanie Srodków lr bud2ecie o5wiaty na remont dachu lv

Gimnazjum nr l  .
Wniosek ten Komis-ia pr4rjp\a-jednogloénie .

Nastppnie P. Pzewódnicz4cy przedstawil pismo P. Kierownik Oérodka Pomocy

Spolelznej skierowanie do P. Przewodniczqcej o zabezpieczenie érodków na

f-artso*anie osób starszych rv Domach Pomocy Spolecznej ' D1'skusjE nad tyrn

wnioskiem odlo2ono naPóimiej .
Nastgpnie Przewodniczqcy odcz¡al kolejno :

- uchwalp Nr lt/9/02 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 12 grudnia 2002

roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jpdrzejów'

Kornisja nie wniosla Zadnl'ch uwag do tej uchwaly'
- uchwal€ w sprawie wyst4pienia Gminy Jgdrzejów ze Zwiqzku Gmin

Rolniczych i Ekologicznych ,,EKOROL" z siedzib4 w Kielcach.

w zwiqzku z t4 uchwal4 Kómis1a poprosila pracownika urzEdu Mieiskiego

P.S.Leéniewsk4.
przervodnicz4cy Komisji poprosil o wyjaénienie cry- nasz udzial w zr'ri4zku coi

Gminie daje?
P. Lesniewska : Da-ie , jest opracowana Koncepcja Rozwi4zania Gospodarki

Sciekowel w Dolinie Nidy do której wl4czona jest Gmina Jpdrzejów' A oprócz tego

s4 organizowane konkursy w szkolach jak równiez praktyki rolnicze w Niemczech ,

fust¡i , a w ty,llt roku tak2e rv Szwajcarji na które u1je2d2a ok.10 osób rocznie'

Równie2 w tym roku mamy pismo i,,EKOROL-'", aby wytypowaó l0 osób na takie

praktyki.'w 
zwiqzku z tymi wyjaénieniami Komisja przylgla wniosek:

-o ,oy.ofunie uchwaty -jako uchwaly niekorrystnej dla Gminy.

Wniosek pr4,jgto jednogloSnie .
Nastppnie rámis¡á przeÁzla do omawiania uchwaty dotycz4cej Regulamtnu
porz*dkow.go ná Tigowicy Mieiskiei w Jgdrzejowie. Komisia nie wniosla Zadnvch

uwag do te3 uchwatY.
p. przewodniczqcy przedstawil sprawozdanie za ostatni kwartal ubieglego roku

ilotycz4ce pobierania oplat na Targowicy. Nastppnie P. Przewodnicz4cy zanqdzll

l0 minut przenvy.
Po przerwie poproszono na spotkanie Pana Burmistrza J. Wozniaka '

P. Bilewicz wystqpil z pytaniem : Czry projekt uchwaty w sprawie bud'Zetu,który

posiada Komisja jest nadal aktualny?
Bu'nistrz J. Woáriak : Tak. Po stronie przychodóu prawie nic sip uie zttriettia,

zmienia sig natomiast po stronie wydatków 3miana dotyczy:
-modernizacji ul. Przemyslowe.i.
-parkingu i chodnika przy lJrzpdzie Miejskim,
-zwrotu inwestYcji PrywatnYch
-ul. NowoProjektorvanej,
-kanalizacli na Piaskach- ostatni etap.



Po wyjaénieniach Pana Burmistrza wrócono do sprawy dotyczqcej Domu Pomocy

Spoleczne-f .
Komisja n rrócila sip z pytaniem do P. Burmistrza '. Cty tQ zafezerwowane jakies

Érodki na Dom PomocY SPolecznej?
p. Bumristrz : w tej chrvili nie ma srodkórv ua te zadauia.

Komisja wystqpila z wnioskiem:
-o rui"rpiéczenie Srodków na przewidywane dodatkowe zadania -kierowanie

podopiecznych do Domu Pomocy Spolecznei przez Gming'

Wniosek zostal przyjgty jednogloénie .

Kornisja prt rtiuclo orirawiania nastgpnego punktu z przyjgtego polz4dku obrad jakint

jest sprawozdanie z funkcjonowania ZBM'

Czlonkowie Komisii stwiérdzili , 2e sytuacja w ZBM w ogóle siQ nie poprawila i maiA

bardzo du2o zastrréZ"ico do wykonywaniaprac ptzezzBW. W zwiqzkvzczym

Komisja wnioskuje:
-o rozpatrzenie mo2liwo$ci sprywatyzowania ZB,l,[ w zwi4zku z wysokimi

kosztami utrzymania.
Wniosek ten Komisi a przy iplaj edno gloéni e.

Na posiedzenie komisji poploszono Pana Burmistrza L. KapciE.

P. Przewo dniczqcy 
"iaulpytanie: 

cry rzeczywiécie Gmina nic nie ma z

przynaleZnoSci clo Zwiqriú Gmin Rolniozy'ch i Ekologiczilych.:"EKOROL", bo

przecieZopracowÍury jest projekt Rozwiq¡ánia Gospodarki Sciekowej , atakie dzipki

iei instvtucii osoby *á*U w -vieLd1aó na praktvki zagraniczne i okres rozwi1zania

umowy wynosi O m-cy. Zastanawiamy sig cry takauchwala jest zasadna?
p. BurmistrzL. rapcá podtr4,,rnal swoje stanowisko o wystqpieniu ze zwiqzkui

wyjaénit , i2 opraco*uni. któré bylo zrobione leZy na pólce i nikt wlaéciwie z niego

,rükortyrta. Corazmniej licznyjóst ten Zwrqzek, anaszudzíal ogranicza sip do

oplacania sktadki.
Pb wystuchaniu wyjaénieú P. Burmistrza Komisja ,
wniosek dotycz4cy wyst4pienia z,,EKOROL-u"'

postanowila podtrzymaó wczeÉniej szy

przewiduje jakieS dodatkoweNastppnie P. Baranska , zapytala Pana Bunnistrza czy przewtdule JaKles oooatx(

érodki na podwyzki dla pracowników obslugowych w szkolach?

P. Burmistrz L. Kapcia odpor"ie dzjal .2e rv tegorocnym bgdZecie nie ma takieri

moZliwoéci.
Nastgpnie , poproszono pracownika Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami

Pana W. Abramowicza.
P. Przewodnicz4cy poprosil o przedstawienie informacji o stanie mienia

liornunahrego, jak to u szy5llio rvyglqda ?

P. Abramowicz stwie rdzi\ , 2e nawniosek radnych , wydzial spotzqdza informacje o

stanie mienia komunalnego i co kwartal przekazu-ie do Wydziatu Finansowego' Takie

informacje zostaty takke zloilone w Biruze Rady zpfzezfiaczeniem na komisje'
p.przewódnrczqcy zapytalpana Abramowicza ile lokali pozostalo w zasobach Gminy

do sprzedania?
P. Abramowicz : Takie informacje posiad a ZBM.

P. Barañska wyst4Pila z wnioskiem :
-wyrównanie terenu , odwodnienie i wykonanie chodnika przy ul.
prtypkowskiego migdry blokami a sklepem P. Olszewskiej (w ramach remontu ).



Komisja wniosek ten przyjqla jednogloénie .

Na tym Komisja Gospodarki Komunalnel i Porz4dku Publicznego zakoiczyla

posiedzenie (godz. 15. 1 5).

Przewodnicz4cY
Komisii GosPodarki Komunalnej

Protokolowala i Porz4dku Publicznego
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